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Z A P I S N I K 
20. redne seje občinskega sveta Občine Dobrova-Polhov Gradec, ki je bila v sredo, 4. oktobra 
2017 ob 19.00 uri v prostorih občine na naslovu Stara cesta 13, Dobrova. 

Prisotne svetnice in svetniki: Tončka Dolenc, Matjaž Dolinar, Stanislav Dvanajščak, Andreja Grabner, 
Irma Kavčič, Ana Malovrh, Robert Oblak, Marjan Pograjc, Anton Potočnik, Franc Rejec, Sonja Škof, Valentin 
Tominc, Marjeta Urbančič, Anton Zibelnik in Ana Zorc. 

Odsotni: Bojan Demšar.  

Ostali prisotni: Biserka Pogačar, predsednica nadzornega odbora občine, Nadja Prosen Verbič, dopisnica 
Našega časopisa, Gašper Tominc, urednik Našega časopisa, kot poročevalec k prvi točki dnevnega reda, 
Igor Jurkovnik in Boštjan Ferk, kot poročevalca in pripravljavca k peti točki dnevnega reda, Tadeja 
Plestenjak in Mateja Tavčar, občinska uprava. 

Župan je svetnike in ostale prisotne lepo pozdravil in ugotovil, da je sklepčnost na seji zagotovljena.  
 
Po ugotovitvi sklepčnosti je župan članicam in članom občinskega sveta predlagal v sprejem zapisnik 19. 
redne seje občinskega sveta. Na zapisnik ni bilo podanih pripomb, tako je bil s 15. glasovi potrjen.   
 
Franc Setnikar je predlagal naslednji dnevni red seje:  
     

1. Seznanitev z Letnim poročilom Našega časopisa za leto 2016 
2. Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra na parc. št. 1220/10, 1220/16 obe k.o. Polhov Gradec 
3. Predlog Sklepa o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra na nepremičnini v k.o. Dobrova 
4. Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Dobrova – Polhov Gradec za obdobje od 01.01.2017 do 

30.06.2017 
5. Potrditev investicijskega programa in predinvesticijske zasnove »Center Emila Adamiča – 

medgeneracijsko kulturno središče« 
6. Predlog rebalansa proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2017- I 
7. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu občine za leto 2018 
8. Vprašanja in pobude svetnikov 
9. Razno – poročila NO 
 

Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 1) Seznanitev z Letnim poročilom Našega časopisa za leto 2016 
 
Župan Franc Setnikar je povabil k besedi Gašperja Tominca, da je predstavil letno poročilo Našega časopisa 
za leto 2016. V razpravi so sodelovali svetniki Matjaž Dolinar, Stanislav Dvanajščak, Anton Potočnik, Irma 
Kavčič in Robert Oblak.  
 
Po zaključeni razpravi je župan predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji  
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Sklep 100/1/20 
Občinski svet občine Dobrova- Polhov Gradec se seznani z Letnim vsebinskim in finančnim poročilom 
Našega časopisa za leto 2016. 
 
Za je glasovalo 15 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 2) Predlog Sklepa o ukinitvi javnega dobra na parc. št. 1220/10, 1220/16 obe k.o. Polhov 
Gradec 
 
Župan je predstavil predlog sklepa in vsebino gradiva k obravnavani točki, na katerega sta predhodno 
podali pozitivno mnenje tudi Odbor za komunalo in urbanizem ter KS Polhov Gradec. Razprave ni bilo, 
župan je predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji sklep:  
 
Sklep 101/2/20 
Občinski svet občine Dobrova-Polhov Gradec sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra na 
nepremičninah, parcelna številka 1220/10, 1220/16 obe k.o. Polhov Gradec. Lastninska pravica pri 
zemljiščih, parc. št. 1220/10, 1220/16 obe k.o. Polhov Gradec se vknjiži v korist občine Dobrova-Polhov 
Gradec.   

 
Za je glasovalo 15 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 3) Predlog Sklepa o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra na nepremičnini v k.o. 
Dobrova, Babna Gora, Polhov Gradec, Setnik in Šentjošt 
 
Župan je predstavil predlog sklepa in vsebino gradiva k obravnavani točki. Razprave ni bilo, župan je 
predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji  
 
Sklep 102/3/20 
Občinski svet sprejme predlog sklepa o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra na nepremičninah v k.o. 
Dobrova, Babna Gora, Polhov Gradec, Setnik in Šentjošt. 

Za je glasovalo 15 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 4) Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Dobrova – Polhov Gradec za obdobje od 
01.01.2017 do 30.06.2017 
 
Župan je prisotnim predstavil polletno poročilo o izvrševanju proračuna in njegove glavne značilnosti. Po 
predstavitvi sta se povabilu na razpravo odzvala občinska svetnika Matjaž Dolinar in Andreja Grabner. Po 
zaključeni razpravi je župan predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji  
 
Sklep 103/4/20 
Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec se seznani s Polletnim poročilom o izvrševanju proračuna 
Občine Dobrova – Polhov Gradec za leto 2017. 
 
Za je glasovalo 15 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.  
 
Ad 5) Potrditev investicijskega programa in predinvesticijske zasnove »Center Emila 
Adamiča – medgeneracijsko kulturno središče« 

 

Predsedujoči seje je v uvodu točke v grobem predstavil namen in vsebino investicijske dokumentacije, ki 
jo predlaga občinskemu svetu v sprejem ter povabil arhitekta Igorja Jurkovnika ter Boštjana Ferka, 
pripravljavca investicijske dokumentacije, da predstavita glavne vsebine. Po izčrpni predstavitvi je župan 
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občinske svetnike povabil k razpravi. V razpravi so sodelovali Marjan Pograjc, Andreja Grabner, Anton 
Potočnik in Matjaž Dolinar. Po zaključeni razpravi je župan predlagal občinskemu svetu v sprejem naslednji   
 
Sklep 104/5/20 
1. Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec potrjuje predinvesticijsko zasnovo za projekt »Center Emila 
Adamiča-medgeneracijsko kulturno središče« iz avgusta 2017, ki ga je izdelal Inštitut za javno-zasebno 
partnerstvo, zavod Turjak, PE Ljubljana, Ukmarjeva ulica 2, 1000 Ljubljana. Ocenjena vrednost investicije 
v stalnih cenah, avgust 2017 znaša 4.251.619 EUR z DDV oziroma po tekočih cenah 4.404.390 EUR z DDV 
in se bo izvajala skladno s predvidenim časovnim načrtom. Investicija je primerno prikazana in izvedljiva, 
kot je prikazano v predinvesticijski zasnovi. Podatki in informacije so zadostni in pričakuje se učinke, kot so 
predvideni  in 
2. Občinski svet Občine Dobrova-Polhov Gradec potrjuje investicijski program za projekt: »Center Emila 
Adamiča-medgeneracijsko kulturno središče« iz avgusta 2017, ki ga je izdelal Inštitut za javno-zasebno 
partnerstvo, zavod Turjak, PE Ljubljana, Ukmarjeva ulica 2, 1000 Ljubljana. Ocenjena vrednost investicije 
po tekočih cenah (z DDV) znaša: 4.404.390 EUR in se bo izvajala skladno s predvidenim časovnim načrtom. 
Investicija je primerno prikazana in izvedljiva, kot je prikazano v dokumentu. Podatki in informacije so 
zadostni in pričakuje se učinke, kot so predvideni. 
 
Za je glasovalo 15 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.    
 
Ad 6) Predlog rebalansa proračuna občine Dobrova- Polhov Gradec za leto 2017- I 
 
Župan je članom občinskega sveta predstavil razloge za pripravo rebalansa za leto 2017 in vsebino le-tega 
ter člane občinskega sveta povabil k razpravi. V razpravi so sodelovali občinski svetniki Matjaž Dolinar, 
Andreja Grabner in Marjan Pograjc. Po zaključeni razpravi je župan predlagal občinskemu svetu v sprejem 
naslednja dva sklepa:  
  
Sklep 105/6/20 
Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme Odlok o rebalansu proračuna Občine Dobrova – 
Polhov Gradec za leto 2017 v predlagani vsebini. 
 
Za je glasovalo 15 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.    
 
Sklep 106/7/20 
Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme predlog Sprememb in dopolnitev letnega načrta 
ravnanja z nepremičnim premoženjem občine Dobrova – Polhov Gradec za leto 2017. 
 
Za je glasovalo 15 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.    
 
Ad 7) Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o proračunu občine za leto 2018 
 
Župan je članom občinskega sveta predstavil razloge za pripravo sprememb proračuna za leto 2018 in 
vsebino le-tega ter člane občinskega sveta povabil k razpravi. V razpravi so sodelovali občinski svetniki 
Marjan Pograjc, Matjaž Dolinar in Andreja Grabner. Po zaključeni razpravi je predsedujoči seje predlagal 
občinskemu svetu v sprejem naslednji 
 
Sklep 107/8/20 
Občinski svet Občine Dobrova – Polhov Gradec sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah  proračuna 
Občine Dobrova – Polhov Gradec za leto 2018 v predlagani vsebini. 
 
Za je glasovalo 15 svetnikov. Proti ni glasoval nihče. 
Sklep je bil soglasno sprejet.    
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8.) Vprašanja in pobude svetnikov 
 
Pod stalno točko občinskih sej »Vprašanja in pobude svetnikov«, so člani občinskega sveta zastavili 
naslednja vprašanja ter podali pobude:  
 

 
 
Župan Franc Setnikar je podal odgovore na naslednja tekoča vprašanja in pobude, ali pa so odstopljene za 
pripravo pisnih odgovorov strokovnim službam, organom ali delovnim telesom občinskega sveta oz. 
zunanjim odgovornim institucijam: 
Na vprašanja Marjana Pograjca je odgovoril, da je sanacija republiške ceste na vhodu v občino že 
načrtovana v jesenskem času, izvajalec del ima po njegovih informacijah že prejeto naročilo za delo. Luknje 
se po ogledu vzdrževalcev na cestah že krpajo z asfaltno prevleko, prav tako bo izveden ogled s strani 
pogodbenih vzdrževalcev omenjenega mostu. Na pobudo za ureditev odvodnjavanja pa je poprosil, da se 
na občino prinese dokumentacija, ki naj bi obstajala, da se jo preuči ter nato ustrezno ukrepa.  
 
Na vprašanje Matjaža Dolinar je župan podal odgovore v zvezi z ukrepi, ki so predvideni za izvedbo na 
območju občine po državnem prostorskem načrtu ter splošne informacije o poteku DPN, pred in po 
sprejemu uredbe. Strinjal se je z mnenjem Potočnika o poročanju novinarjev. Na vprašanje Irme Kavčič o 
stroških kulturnih dvoran in sofinanciranju je povedal, da bo s strani uprave pripravljeno pisna informacija, 
o slabem stanju ceste, ki se očitno ponavlja oziroma je skozi prisotno, se bo obvestilo vzdrževalca, ravno 
tako pa bo uprava pristojne na javnem podjetju LPP seznanila z neprimerno vožnjo voznika šolskega 
avtobusa.  Na vprašanje Antona Potočnika o pričetku gradnje P+R je povedal, da nekateri lastniki zemljišč, 
kjer gre za minimalne poseg v območje njihovih zemljišč, ne želijo podati soglasij za gradnjo. Razmišlja se 
o morebitni izvedbi parkirišča v dveh fazah, tudi o vzporedni izgradnji avtobusne postaje in pločnika. 
Odločitev bo sprejeta v kratkem. Na vprašanje Marjana Pograjca o postavitvi svetlobnega panoja na Dobrovi 
je župan povedal, da poleg tega, da Direkcija za ceste ne poda pozitivnega soglasja v varovalnem pasu 
ceste, se je pojavila tudi civilna iniciativa iz Škofje Loke, ki javno nasprotuje postavljanju tabel, ki povzročajo 
svetlobno onesnaževanje okolja.  Lokacija je primerna edino na izhodu iz rondoja, kjer bo izvedena 
prestavitev droga za elektriko ter klasični pano z osvetlitvijo in prenovo fasade. Na vprašanje Antona 
Zibelnika je povedal, da sta v proračun občine umeščeni dve investiciji in sicer ureditev osrednjega dela 
Polhovega Gradca ter v naslednjem letu tudi ureditev zunanjih površin in parkirišča pri OŠ Polhov Gradec.  
Župan na vprašanje Antona Potočnika o učinkih podeljenega certifikata občini pove, da gre za večjo 
prepoznavnost občine navzven.  
 
Ad 9) Razno  
 
Nadzorni odbor občine je občinski svet pisno seznanil s dopolnitvijo Nadzornega programa za leto 2017 ter 
končnimi poročili o nadzoru finančnega načrta OŠ Dobrova in Polhov Gradec in s končnim poročilom o 
opravljenem nadzoru predloga občinskega proračuna za leto 2017. 
Župan je povabil k besedi predsednico nadzornega odbora občine Biserko Pogačar, da je občinskim 
svetnikom predstavila delo NO pri opravljenih nadzorih in ugotovitve NO, razpravljal je občinski svetnik  
Matjaž Dolinar.  
 
 

Marjan Pograjc kdaj bo obnovljena regionalna cesta od Kozarij proti Dobrovi? 

Marjan Pograjc kdaj se bodo izvajala vzdrževalna dela-asfaltiranja plomb po občinskih cestah?

Marjan Pograjc pobuda za ogled spodjede na mostu- Pot k Andrejčku?

Marjan Pograjc pobuda za rešitev odvodnjavanja na lokaciji novega vodohrana na Dobrovi- meteorna voda odnaša cesto prebivalcem

Matjaž Dolinar katera dela so bila izvedena na območju občine s strani Direkcije za vode v okviru DPN? 

Anton Potočnik seznanitev s poročanjem medijev o izvajanju ukrepov na območju MOL v povezavi s DPN 

Irma Kavčič stroški vzdrževanja in sofinanciranje vseh kulturnih dvoran v občini- način in viri, lastništvo dvoran? 

Irma Kavčič pobuda za vzdrževanje republiške ceste, kjer poteka šolska pot- velikokrat uničena, neprimerna vožnja šoferjev avtobusa

Anton Potočnik gradnja P+R na Dobrovi? 

Marjan Pograjc postavitev svetlobnega panoja na Dobrovi?

Anton Zibelnik ureditve v Polhovem Gradcu?

Anton Potočnik učinki priznanja občini -Slovenia Green? 
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Občinski svet redno prejema v vednost tudi gradivo Državnega zbora RS, ki lokalnim skupnostim na podlagi 
94. člena Zakona o lokalni samoupravi pošilja v mnenje predloge zakonov.  
 
 
Seja je bila zaključena ob 22.00 uri. 
 
 
Zapisala: 
Mateja Tavčar  
 
 
 
                                                                                                     Franc Setnikar, 

župan 


